
Formandsberetning

Endelig. Nu synes coronaen at være trådt i baggrunden og 2022 har været et
næsten normalt spejderår.

Foråret gik med aktiviteter i grenene, og stille og roligt kom der nye spejdere
til. Vi havde også stor glæde af at flere forældre trådte til som ekstra hænder,
det betyder rigtig meget for et møde, at der er voksne nok.

I sommer var vi på den store lejr 2022 i Hedeland, og det var som altid en stor

oplevelse. I år
havde vi mange
forældre med, både
som ekstra hænder
og som
familiespejdere.
Det er fascinerende
at se hvordan et
naturområde på
lidt over en uge

forvandler sig fra græsmark til en kæmpe by med mange aktiviteter til at blive
en græsmark igen. Der har været mange uden for spejderbevægelsen som har
kommenteret på hvor flot Hedeland blev efterladt.

I september kunne vi endelig afholde vores 50 ås
fødselsdag. Vi startede om fredagen med en
festmiddag, og fortsatte om lørdagen med både
spejdere og forældre. Temaet var cirkus, med både det
muntre køkken, ridning, flødebollekast og meget
andet. Det blev en dejlig dag som sluttede omkring
bålet med taler og kage.

I november havde vi den årlige strategiweekend, hvor
vi blandt andet arbejdede med emner som
”Velkommen til nye spejdere”, hvordan skal de
forskellige roller i gruppen defineres og sluttede af med



temaet ”Børn der udfordre os”. Emner der skal ruste os til at blive bedre som
spejderledere.

I december kunne vi efter flere års pause igen invitere til juleafslutning i salen
for både spejderne og deres familier. Der var som altid æbleskiver og bingo.
Og ikke at forglemme Luciaoptoget. Det var så dejligt igen at kunne samle
under tag.
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